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Temat: 2019/204607 - zapytanie w sprawie stacjonowania helikopterów LPR (Od: "Jacek Mularczyk" <jacekmularc@poczta.onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.397.2019

Szanowny Panie Prezydencie.
 
Zwracam się z zapytaniem dotyczącym stacjonowania helikoptera Lotniczego Pogotowia Ratunkowego na terenie rybnickiego lotniska.
W chwili obecnej helikopter LPR stacjonuje na terenie lotniska w Gliwicach, jednak z informacji jakie posiadam obecna umowa na
stacjonowanie helikoptera LPR dobiega końca i nie będzie przedłużona.
Z informacji jakie do mnie dotarły wynika, że rozważane są inne lokalizacje na stacjonowanie helikoptera LPR m.in. Rybnik.
Czy zwrócił się ktokolwiek do Pana Prezydenta w tej sprawie i jaka była ewentualna odpowiedź?
Jeżeli nie czy Pan Prezydent będzie zainteresowany utworzeniem stacji LPR na rybnickim lotnisku?
W mojej ocenie w trosce o ratowanie życia mieszkańców naszego subregionu w nagłych wypadkach oraz pobliskość autostrady wydaje się to
dobra lokalizacja.
Proszę o odpowiedź na zadane pytania i ewentualne rozważenie tematu.
Z wyrazami szacunku.
Jacek Mularczyk
Radny Rady Miasta Rybnika
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